
2nd Partnership Workshop:  

SEAMEO-China TVET Cultural Twinning Programme 

28-29 July 2018, Guiyang, PR China  
第二届合作项目
SEAMEO-中国职业教育文化姊妹项目培训班
7月27-28 ，中国贵阳
APPLICATION FORM 申请表
FOR CHINESE INSTITUTIONS 中国机构
DEADLINE: Midnight of 20 June 2018 截止日期：2018年6月20日午夜
	· Please fill up the Application Form in English Language 

请以英语填写申请表格
· Please confirm your participation by returning the completed Application Form to email: seameo-china@seameo.org by midnight of 20 June 2018 

以确认您的参与，请于2018年6月20日午夜前将填妥的申请表格寄回至 seameo-china@seameo.org
· For Chinese Institutions, the Online Application Form is available on http://bit.ly/seameo-china2018-Chinese. We would like to encourage the TVET Institutions to proceed the registration though online.  If you are not able to access the Google Online Registration Form, please fill up the Application Form in word document and return the completed form to our email: seameo-china@seameo.org by midnight of 20 June 2018.         

至于中国机构，网上申请表可在http://bit.ly/seameo-china2018-Chinese上找到。 我们建议职业技术教育与培训机构于网上填写申请表。如果您无法连接Google线上申请表格，请填写在word档中，并将填好的表格于2018年6月20日午夜之前发回我们的邮箱：seameo-china@seameo.org
· It is recommended that the TVET institutions may need to have an internal meeting and receive the agreement/ approval from the top authority before completing the online or off-line application form.
在完成在线或离线申请表之前，职业技术教育与培训机构可能需要召开内部会议以获取机构管理层的同意/批准。

· Southeast Asian countries include Brunei Darussalam, Cambodia, Indonesia, Lao PDR, Malaysia, Myanmar, Philippines, Thailand, Singapore, Vietnam, and Timor-Leste.   
东南亚国家包括文莱，柬埔寨，印度尼西亚，老挝，马来西亚，缅甸，菲律宾，泰国，新加坡，越南和东帝汶。
· * = Required fields 必须填写


A. Information of Institutions and Nominated Participants  机构和提名参与者的资料：
1. Name of Institution 机构名称*: …………………………………………………………………..
2. Full Address 地址*: …………………………………………………………………………. 

3. Country 国家*: ……………………………………………………………………………….
4. General email address of institution 机构电子邮件:  ……………………………………………………………..
5. Tel电话号码 (Country code+ city code+ number, 国家代码+城市代码+号码):
……………………………………………………….
6. Fax传真 (Country code+ city code+ number, 国家代码+城市代码+号码):
……………………………………………………….

7. Website 网站 (if available 如适用): ………………………………………………………………………………. 

8. Nominated Participants (Maximum of 2 persons from management level)* to participate in the 2nd Partnership Workshop: SEAMEO-China TVET Cultural Twinning Programme. 

提名参与者（最多2名来自管理层的人）*参加第二届合作项目SEAMEO-中国职业教育文化姊妹项目培训班
8.1) Name 姓名(Dr 博士/ Mr 先生/ Ms 女士)*:…………………………………………………………….....................................
Position 岗位*: ……………………………………………..
Nationality 国籍*:  ………………………………………….
Email 电子邮件*: ………………………………………………..
Mobile Number 手提电话号码* (Country code+ city code+ number, 国家代码+城市代码+号码): 
……………………………………… 
8.2) Name 姓名(Dr 博士/ Mr 先生/ Ms 女士)*:…………………………………………………………….....................................
Position 岗位*: ……………………………………………..

Nationality 国籍*:  ………………………………………….

Email 电子邮件*: ………………………………………………..

Mobile Number 手提电话号码* (Country code+ city code+ number, 国家代码+城市代码+号码): 

………………………………………
B. Institutional Brief Profile 机构简介： 
9. Have your institution participated in the SEAMEO-China Programmes in Guiyang before ? (Multi-selection)

您的贵机构之前曾否参加过举办在贵阳的SEAMEO-中国计划？（多选择题） 

O  No 没有
O  Yes in 2015 有，于2015
O  Yes in 2016 有，于2016
O  Yes in 2017有，于2017
10. Please provide period of your academic term 请提供机构的上学学期*： 

Academic team starting from (month) 开始 (月份): ……………..
Academic term finishing in (month) 结束 (月份): …………………

11. Approximately total number of students at your institution 学生总人数: …………………………… 

12. Approximately total number of teachers at your institution教职员总人数: ……………………………
13.  Please select the certification level that your institution is offering (multi-selection)
贵机构提供的学位级别（多选择题）
O Certificate 证书                              O Diploma 文凭                              O Higher Diploma 高级文凭     
O Bachelor 学士学位                               O Post Graduate Degrees研究生学位
14. Please select the study areas that you have at your institution (multi-selection) 

贵机构的研究领域（多选择题）  

O  Mechatronics, Electronics and Manufacturing 机电，机械和制造
O  Computer Science/ Information Technology计算机科学，信息技术

  O  Agriculture and Fisheries 农业和渔业
    
  O  Business Administration 商业

  O  Hospitality and Tourism酒店和旅游业
 
  O  Multimedia/Creative Industry 多媒体和创意产业
  O  Others 其他…………………………. 

C. Current Partnership Activities with Southeast Asian countries 目前与东南亚国家的合作活动：
15. Please provide the name of your current and active partner institutions in Southeast Asian countries*.
请提供贵机构有合作的在东南亚机构名称。
O  No, we do not have partner in Southeast Asian countries (Please continue to question#19) 
没有（请继续提问＃19）
O  Yes, we have the following Southeast Asian institutions as our partner. (Please continue to question#16) 
 
有，请于以下填写有合作的东南亚机构名称（请继续提问＃16）

        Name 名称 #1:………………………………………………………….

Name名称 #2:………………………………………………………….        

Name名称 #3:………………………………………………………….        

Name名称 #4:………………………………………………………….        

16. If yes in question#15, please select the partnership activities with your Southeast Asian partners during 2016-present* (multi-selection).   承上题，请选择2016年至今的合作活动*（多选题）。

  O  MOU/Agreements 备忘录/协议

  O  Management/study visits 管理/考察访问
 
  O  Teacher training courses 教师培训课程
 
  O  Teacher exchanges with Chinese institutions 跟中国机构的教师交流
  O  Student exchanges and internship, with Chinese institutions 跟中国机构进行学生交流和实习

  O  Student scholarships 学生奖学金

  O Joint research between students or teachers 学生或教师间的联合研究
       O Others 其他: ………………………………  
17. Approximately number of teachers from your institution have been exchanged/trained with institutions in Southeast Asian countries during 2016-present.  2016年至今，与东南亚国家的院校进行了交流/培训的教师人数。
………………………………….Teachers 名教师
18. Approximately number of students from your institution have been exchanged/have scholarships with institutions in Southeast Asian countries during 2016-present. 2016年至今，与东南亚国家的院校进行了交流/培训的学生人数。
…………………………………..Students 名学生
D. What is your plan to collaborate with Southeast Asian Institutions in this 2nd Partnership Workshop in 2018?
贵机构于2018年第二届合作研讨会上与东南亚机构的合作计划
19. Please select the study areas for collaboration (Multi-selection) 想要合作研究领域（多选题）

O  Mechatronics, Electronics and Manufacturing 机电，机械和制造

O  Computer Science/ Information Technology计算机科学，信息技术


O  Agriculture and Fisheries 农业和渔业

   
O  Business Administration 商业

  
O  Hospitality and Tourism酒店和旅游业
 
  
O  Multimedia/Creative Industry 多媒体和创意产业
  
O  Others 其他…………………………. 

20. Please select activities you plan to have partnership with TVET institutions in Southeast Asia (Multi-selection) 

想计划与东南亚职业教育机构建立合作的活动（多选题）

  
O  Student Exchanges Programme 学生交流计划


O  Student Scholarships 学生奖学金


O  Teacher Exchanges and Training 教师交流和培训

  
O  Joint Researches 联合研究



O  Development of Dual or Double Degree Programmes 开发双学位课程
       
O  Others 其他: ………………………………  
21. Please identify time to start the collaborative programme with TVET institutions from Southeast Asia (Multi-selection).  
想开始与东南亚职业教育机构合作的时间（多选题）。
        
O  Starting from September 2018 从2018年9月开始
 
   
O  Starting from November 2018从2018年11月开始

 
O  Starting from January 2019  从2019年1月开始
        
O  Starting from March 2019从2019年3月开始


O  Others 其他 ………………………………..

Thank you very much for submitting your application  
Please submit this completed Application Form to email: seameo-china@seameo.org by 20 June 2018    

非常感谢您提交您的申请
请于2018年6月20日前将填妥的申请表格发送至 seameo-china@seameo.org
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